



လိအိကူန် ၂၄ သီ.၂၀၂၃

RPS 205 မိဂ်ပာ်သုဂ်တဖုဂ်အအိဂ်,

လာထံကီဂ်ဒီတဘုဂ်ပုနီဘာဂ်စကါတအိဂ်ကူအိဂ်လာဝဲဒုဂ်ဘုဂ်နုဂ်လီ၊ Rockford Public Schools ပပ်လီသးလာတဂ်ကီတဂ်ခဲတခါလာကကွဂ်ဆာဂ်မဲဂ်ဝဲနုဂ်လီ။

ဖဲဒီးနုဂ်ဘုဂ်တဂ်ကစီဂ်လာတဂ်ကီတဂ်ခဲအိဂ်ထီဂ်ဝဲဒုဂ်လာတဂ်နီဘာဂ်စခီပနုဂ်ဖုဂ်ဒီးနုဂ်ဒီးနုဂ်တချးဒီးလာကူထီဂ်ကဒါကူအသိတနုဂ်ဒီးဘုဂ်နုဂ်စူဂ်ဖါအထဲဒဲဂ်ဟံးထီဂ်ဝဲဒုဂ်တဂ်ဖဲတဂ်မးနုဂ်လီ။

“ပစိကမိဂ်သကီးတဂ်ကီတဂ်ကဲသုဂ်တဖုဂ်သုဝဲ,” Dr. Ehren Jarrett စဲးဝဲဒုဂ်, “ မုတမုဂ်တခပကမၤစၤဝဲဒုဂ်ကူဖိဒီးမိဂ်ပာ်သုဂ်တဖုဂ်နုဂ်လီ။”

လာအအိဂ်ထံးလံလံနုဂ်ကူဒုဂ်စုဂ်ဒုဂ်အာဂ်လီဝဲဒုဂ်လာကဝဲဒုဂ်ပုနီဘာဂ်စကါ ၅၀ ၈၁ဖဲ ၂၀၂၃-၂၄ ကူအနုဂ်လာကမၤစၤဝဲဒုဂ်ဖိဖူလာကူအနုဂ်ရံဂ်အါထီဂ်အယံနုဂ်လီ။ဘုဂ်ဆုဂ်မုဂ်လာပုနီဘာဂ်စကါတအိဂ်ကူအိဂ်လာအယံပုလာကနီဘာဂ်စကါအိဂ်ဝဲဒုဂ် ၁၅ ၈၁ဖဲကူကစးထီဂ်ထီဂ်ဝဲဒုဂ်နုဂ်လီ။

“ဒီယမုဂ်ပာ်ဒီးခိဂ်နုဂ်လာပုတဝါအပူတစၤအသိးနုဂ်,ယသုဂ်ညါတဂ်အဝဲအံၤအအိပညီလာရီဂ်ဖိဂ်ကူဖိမိဂ်ပာ်အစီဂ်မုဂ်တဂ်ဒီလဲဂ်.” Jarrett စဲးဝဲဒုဂ်.

“ပုကီးစၤဒဲးလာကူဒုဂ်စုဂ်ဒုဂ်သုဂ်တဖုဂ်ကူဒဲးစးဝဲဒုဂ်နုဂ်ဒီးနုဂ်ဒီးဒီးတဂ်ကယုဂ်လီဝဲဒုဂ်တဂ်စုဂ်ကီတခါအံၤလာအစိအကျနုဂ်လီ။”

လာတဂ်တဲသကီးယံဝဲဒုဂ်နုဂ်ရံဂ်လာအဘုဂ်ဃးဒီးဘာဂ်စကါတလာတပုၤဘုဂ်အယံသတးဒီးစူဖါအထဲဒဲဂ်,ဘီဂ်မဲဘါ,ကူအအိဂ်အနုဂ်ဒီးယူနုယာပုၤတီခိဂ်ရိဂ်မဲသုဂ်တဖုဂ်ပပ်ဖိုဂ်ထီဂ်သးတပုၤဃီဒီးအာဂ်လီတူဂ်လိဝဲဒုဂ်လာတဂ်ယုဂ်လီတဂ်ကီဒီးအဖူလာအဖီလိအသိးနုဂ်လီ။

တဂ်လာရီဖိဂ်မိဂ်ပာ်ဂြားသုဂ်ညါဝဲဒုဂ်သုဂ်တဖုဂ်:

- လာစကဲၤကူအတဂ်လဲလိဝဲအဖီခိဂ်သတး RPS ပုလာအနီဘာဂ်စကါသုဂ်တဖုဂ်ကကျာ်ဘာဝဲဒုဂ်တဂ်နီဘာဂ်နုဂ်လီ။
- တီဖုဂ်ကူသုဂ်တဖုဂ်ကစးထီဂ်ဆိဝဲဒုဂ် ၂၀ မးနုဂ်ဒီးကပုဂ်ဆိဝဲဒုဂ်အမဲးနုဂ် ၃၀ ဒ်ကူထီဂ်ဝဲဒုဂ်ဒ်အညီနုဂ်အသိးနုဂ်လီ။
- ဒီဖူလာတဂ်သးအါထီဂ်ဝဲဒုဂ်တဂ်ဆာကတီဂ်အယံတီဖုဂ်ကူသုဂ်တဖုဂ်တဂ်ဆာကတီဂ်ကယံထီဂ်ဝဲဒုဂ် ၃၅ မဲးနုဂ်မုဂ်ထီဂ်သုဂ်ဒီးနုဂ်လာအပူကူဂ်နုဂ်လီ။
- တီခါဘုဂ်သးကူဒီးတီထီကူသုဂ်တဖုဂ်ကစးထီဂ်ဒဲးကပုဂ်ဝဲဒုဂ်ဆဲးခဲ ၅ မဲးနုဂ်နုဂ်လီ။
- RPS ဝံဂ်စိဝ်တီဆုဂ်ဝဲဒုဂ်ကူဂ်ကဒုးသုဂ်ညါဘာဂ်စကဲၤကူဖဲမဲဒုအိကူဂ် ၂၈ သီနုဂ်လီ။

ကွာ်ဘုဂ်လုဂ်ဖဲအံၤကူထီဂ်အဆာကတီဂ်ဒီးကူပုဂ်အဆာကတီဂ် [\(See linked school start & dismissal times\)](#)

Dr. Jarrett ပပ်ဖူထီဂ်ဝဲဒုဂ်, “ပအဲဒီးလာပုကီးစၤဒဲးသုဂ်ညါဝဲဒုဂ်လာပုနီဘာဂ်စကါတလာတပုၤအဖီခိဂ်နုဂ်ပအိဂ်ဒီးတဂ်ရဲဂ်တဂ်ကူဒီးမၤဘုဂ်လိဝ်ကူဘာဂ်စကဲၤကူဖဲအသုဒီးပုကီးစၤဒဲးအစီဂ်ကညီထီဂ်ဝဲဒုဂ်လာအဖီသုဂ်တဖုဂ်ကလဲထီဂ်ကူဒီးကဟဲကူဘုဂ်လာဟံဂ်အစီဂ်ဒီးသးလာအညီနုဂ်အသိးနုဂ်လီ။”

The Rockford School ဒုဂ်စုဂ်ထီဂ်ဘီနုဂ်ဟုဂ်ဝဲဒုဂ်နီဂ်တဂ်လာကူဖိသုဂ်တဖုဂ်နုဂ်လီ။ကီးနုဂ်ဒဲးနုဂ်ပုၤဘုဂ်မူဘုဂ်ဒါလာတဂ်ကူဂ်ဘုဂ်ကူဂ်သုတကပုၤသုဂ်တဖုဂ်ကူဒဲးစးဝဲဒုဂ်သုဂ်ပုဂ်လာကဟုဂ်ဝဲဒုဂ်တဂ်ကူဂ်ဘုဂ်ကူဂ်သုအစုၤကတဂ်နီဂ်တဂ်လာကူဖိသုဂ်တဖုဂ်အစီဂ်နုဂ်လီ။

မုဂ်အဲဒီးသုဂ်ညါအါထီဂ်တဂ်စုဂ်တဂ်ကူနုဂ်လဲဘုဂ်ဖဲဒုဂ်စုဂ်ဝဲဒုဂ်ပစဲဂ်ဖဲ [rps205.com/back-to-school](https://rps205.com/back-to-school)

**KAREN**

